
Rakennusinsinöörikilta ry Pöytäkirja Raadin kokous 07/2024

Aika: 14.2.2024 Paikka: Otaniemi, Espoo
kello 14:00

Läsnä: Katariina Kokkonen (puheenjohtaja) Elliroosa Peltoniemi
Oscar Rouvinen (poissa) Vertti Hatara (poissa)
Linnea Hartikainen (etänä) Joel Vainio
Patrik Hoppania Saimi-Sofia Pirinen
Niklas Riihelä (sihteeri) Pessi Parkkinen
Petteri Niska Essi Korpi

1. KOKOUKSEN AVAUS
Kokkonen avasi kokouksen ajassa 14:06.

2. KOKOUKSEN LAILLISUUDEN JA PÄÄTÖSVALTAISUUDEN TOTEAMINEN
Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. ESITYSLISTAN HYVÄKSYMINEN
Esityslista hyväksyttiin kokouksen viralliseksi työjärjestykseksi.

4. EDELLISEN KOKOUKSEN PÖYTÄKIRJAN HYVÄKSYMINEN
Hyväksyttiin edellisen kokouksen pöytäkirja.

5. ILMOITUSASIAT
Parkkinen toivotti hyvää ystävänpäivää kaikille.
Kiltahuoneen pullat ovat vähän kovettuneita.

6. KUULUMISKIERROS
Hoppanialla menee tosi hyvin, fiilistelee SRT-päiviä.
Korpea harmittaa, että hän ei pääse lakon takia salille, muuten menee hyvin.
Vainio muistelee viikonlopun MM-kyykkää, yleisesti hyvä fiilis.
Niskalla menee ihan hyvin, vähän kipeä olo.
Parkkisella oli kiva viikonloppu MM-kyykän parissa, odottelee padelin pelaamista.
Pirinen jännittää ja stressaa SRT-päiviä, muuten menee rennosti ja hyvin.
Peltoniemellä on suuri matkakuume.
Riihelällä menee ylipäätänsä ihan hyvin.
Hartikainen on hieman väsynyt, mutta innoissaan ulkomaille lähdöstä.
Kokkonen on viimeaikoina ollut kiireinen ja “modaillut” Minecraft-videopeliä.

7. JÄSENASIAT
7.1. Uudet jäsenet

Ei uusia jäseniä.
7.2. Raadin palaute

Viikkotiedotteen jäseneksi liittymislinkit eivät toimi oikein.
AYY-sivujen kautta rakennustekniikan opiskelijat eivät näy oikein.
Teksti, linkit ja somet tulee päivittää.
Pyydetään Rouvista lisäämään vaalikokouksen pöytäkirja killan nettisivuille.

8. YLEISTÄ
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8.1. Menneet tapahtumat
8.1.1. ISOinfo kiltahuoneella

Onnistunut, pari uutta hakijaa, vähän kiusallinen johtuen kiltahuoneen
luonteesta.

8.1.2. Laskiaispullamaanantai
Pullia syötiin paljon. Pullia jäi myös yli.

8.1.3. Laskiaisrieha
Kivaa, mutta erittäin kylmä sää. Lämmintä juomaa olisi voinut olla
enemmän, pulkat olivat onnistunut idea.

8.2. Tulevat tapahtumat
8.2.1. SRT-Päivät

Raatilaiset tietävät, mitä tehdä SRT-päivien aikana.
8.3. Vuosijuhlaedustukset

8.3.1. 8.3. Kuumahionta LXXIX
Päätös: Joonatan Seppänen ja Riihelä edustavat kiltaa
tapahtumassa.

8.4. Toimintasuunnitelma
Asia selvä kaikille.

8.5. Budjetti
Hartikainen ja Kokkonen keskustelivat avustuksista ja sponsoreista.
Budjetista puuttuu mahdollisia tulomerkintöjä. Jokainen budjetin kohta käytiin
yhdessä läpi ja vertailtiin edelliseen budjettiin. Vuoden aikana tulisi aktiivisesti
täyttää oman toimikunnan ennustetta, jotta vuoden lopussa ennuste vastaisi
toteumaa mahdollisimman tarkasti. Vainio jakaa helposti luettavamman
version viime vuoden budjetista.

8.6. Kiltahuoneen muutto
Osa raadista kävi vierailulla mahdollisella uudella kiltahuoneella viime viikolla.
Kiltahuoneen muutto vaikuttaa järkevältä valinnalta, mutta oleellista on
vastata kiltalaisten kysyntään ja toiveisiin. Pyritään kuukauden sisään
päättämään asia lopullisesti. Halukkaille kiltalaisille tulee antaa mahdollisuus
antaa toiveita ja palautetta. Ehdotetaan mahdollisen uuden kiltahuoneen
varausta moneksi tunniksi, jonka aikana tilaa voitaisiin esitellä ja tutkia
rauhassa. Muodostetaan myös forms-tyylinen kysely. Kysytään Panu
Sainiolta neljän tunnin pituinen aika viikolta 10.

8.7. Naamaläsyjen tekijä
Toteutustapa on vapaa, A4, Riihelä hoitaa valmiiksi viikko 8 loppuun
mennessä.

8.8. IK-merch ja skumppalasit
Juuso Saaren ehdotus pohjana. Peltoniemi ehdottaa valkoista väriä, jossa
siniset printit. Ehdotetaan kolmea vaihtoehtoa: Raksan sininen, Ympäristön
vihreä ja Valkoinen. Parkkinen selvittää IK-skumppalasit.
Aiheesta forms kysely, kahden viikon tilausaika.

8.9. Raatikalenteri
Fyysinen raatikalenteri ensi vuoden raadille, ehkä myös muille?
Kokkonen esittelee aiheeseen liittyen, kuinka hyödyllinen Adobe Photoshop
on vaatteiden poistamiseen.

9. SISÄASIAINTOIMIKUNTA
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9.1. Ei esille tulleita asioita.

10. ULKOASIAINTOIMIKUNTA
10.1. 15.2 RIL tapaaminen

Hartikainen kertoi tulevasta tapaamisesta.

11. IE-PERHE
11.1. Kuulumisia

ENG-sitsien kanssa on paljon säätöä. Asia hoituu hiljalleen.
Ystävänpäivä sitsien ilmoittautuminen on täynnä. Vaikuttaa positiiviselta.

12. OPINTOTOIMIKUNTA
12.1. Oltermannin tapaaminen

Hiljainen viikko. Kokkosella ja Hoppanialla oli tapaaminen 12.2. Miettivät
sähköpostin lukuaktiivisuuden vähyyttä. Puhuivat rakennustekniikan
opiskelijoiden kiinnostuksesta ja motivaatiosta. Fukseille tulisi myös
tulevaisuudessa esitellä ja avata paremmin sitä, mitä mahdollisuuksia
rakennustekniikan pääaineessa on. Tämän lisäksi Rakennustekniikan laitosta
voitaisiin esitellä fukseille paremmin. Palautetta annettiin Construction
management-kurssista ja sen tarjonnasta englanniksi ja suomeksi.

13. FUKSITOIMIKUNTA
13.1. ISOhaku

ISO aktiivisuudesta ja pestien epäselvyyksistä keskusteltiin syvällisesti.
Ehdotetaan uudenlaista ISOryhmän muodostamisstrategiaa.

14. MAISTERITOIMIKUNTA
14.1. Kuulumisia

Riihelällä sitsi hommia. KvTMK:n kanssa hengailua.

15. VIESTINTÄTOIMIKUNTA
15.1. Viestinnän kehitys

Asiaa ei käsitelty, sillä Rouvinen ei päässyt kokoukseen.

16. RAHA-ASIAT
16.1. Laskut

Päätös: Hyväksytään liitteenä olevat laskut ja korvaustositteet.

17. AYY

18. MAIK JA AA-KERHOT JA RIL
18.1. RIL tulevat tapahtumat

18.1.1. Rakentamislaki-ilta 28.2.
Raivohuone, luento, suunnattu vanhemmille opiskelijoille.

19. M.E.T.A.
Peltoniemi haluaa, että raatipaidat tilataan.
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20. SEURAAVA KOKOUS
Seuraava kokous pidetään myöhemmin päätettävänä aikana.

21. KOKOUKSEN PÄÄTTÄMINEN
Kokkonen päättää kokouksen ajassa 15:40.

VAKUUDEKSI

_______________________ _______________________

Katariina Kokkonen Niklas Riihelä

puheenjohtaja sihteeri


